

# Referat fra Trondheim Krets vårmøte i Skotthyllhallen

Tid: Torsdag 18. april 2024 kl. 19.00

Det var 16 deltakere til stede inklusiv styret med 4 medlemmer.

Følgende klubber var representert:

Brannåsen - 2, Heimdal - 2, Klefstadhaugen - 2, Læmp - 2, Plattbom - 1,  
Olderedalen - 1, Reppe - 2.

7 klubber representert av 17 klubber tilsluttet Trondheim krets.

## Åpning.

Leder Kate Iversen ønsket alle vel møtt og sa at det var hyggelig at det var noe flere som hadde kommet i motsetning på årsmøtet.

Berit Fjølstad ble spurt om hun kunne skrive referat da sekretær ikke var til stede.

## 1. Arrangement i kretsen.

Følgende arrangement ble opplyst:

22. juni	Tor-Tur Sommercup
22. juni	Gauldalsmesterskapet
16. juni	Trondheismesterskapet
17. august	Vestsida Maraton
28-29. sept.	Heimdal Høstcup
08. okt.	Seriefinaler i Skotthyllhallen

Det ble opplyst at om det var flere som ønsket sine arrangement med i håndboka, måtte Bente Wiig få dette opplyst snarest.

## 2. Serietabellen for utesesongen 2024.

Serietabellen var lagt ut på facebook og kopier var fremlagt på møtet.

Egil Thorvaldsen informerte om serien.

Det blir 1 - 2 - 3 - 4 divisjon samt Veteran.

1. divisjon - 8 lag, 2. divisjon - 6 lag, 3. divisjon - 7 lag, 4. divisjon - 6 lag.

Veteranserien - 10 lag.

Det ble opplyst at på grunn av utbygging ved banen til Tortur kunne de ikke avholde hjemmekamper i mai. Derfor ble det litt skjevhet i forbindelse med hjemme og bortekamper.

Det ble nevnt at i 3. div. for Læmp og Glåmos blir kampen på Læmps bane.

I 4. div skal det stå Grønberg 2 i stedet for Grønberg 1.

Egil Thorvaldsen svarte på de kommentarer og spørsmål som kom i forbindelse med serieoppsettet.

I vedtektene for kretsens kamper står notert at alle kamper starter kl. 19.00.

Det ble bemerket at veteran har praktisert kl 18. 00 over lang tid, da dette er et bedre tidspunkt og spesielt når høstmørket kommer. Noen mente at de som fortsatt var i jobb, kastet kl. 19.00

Da de fleste veterankamper starter kl. 18.00 ønsket en å få stadfeste dette, og at de som ønsket å kaste kl. 19.00 byttet tid. Dette må i så fall opp som et forslag til forbundstinget om at veterankamper starter kl. 18,00. og at det der fattes et vedtak.

Ellers litt løs prat rundt seriekampene.

### **3. TM og GM 2024.**

a Grønberg har meldt at de kan arrangere TM

b Klefstadhaugen kan arrangere TM under forutsetning om at alle klubber i kretsen kan delta.

Klefstadhaugen hadde et forslag om dette til årsmøtet, men årsmøtet oversendte dette til

Vårsmøtet.

Forslaget er: **Alle klubber i Trondheim krets kan delta i Trondheismesterskapet.**

**Gauldalsmesterskapet kan allikevel arrangeres som vanlig hvis ønskelig.**

Begrunnelsen for forslaget var liten deltakelse i de senere årene.

Klefstadhaugen trakk sin søknad om å arrangere TM og sa at Grønberg kunne arrangere.

Det ble en lengre diskusjon rundt forslaget og mange synspunkter både for og i mot.

Også at dette i så fall ville bli et "Kretsmesterskap" og ikke et TM.

Saken har vært oppe til diskusjon i mange år, men ikke medført endring for TM eller GM.

En evt. endring av TM og GM til et Kretsmesterskap, må i så fall opp til behandling på årsmøte.

Til slutt ble det bestemt at en fikk stemme over at Grønberg kan invitere klubber tilsluttet Gauldalsmesterskapet til sitt TM. Det stemmes: 12 stemte for og 4 blanke stemmer.

Kate Iversen sendte melding til Grønberg om at datoen for TM arrangementet måtte komme snarest, og om det skulle komme med i håndboka, måtte det komme til Bente Wiig senest fredag/lørdag.

### **4. Info fra kretsstyret.**

Styret hadde ingen annen informasjon enn det som var kommet opp. Det kom kommentarer om at mange ikke hadde fått vite når årsmøtet skulle avholdes eller om Vårsmøtet. Det ble derfor oppfordret at en i tillegg til innkalling på e-post la ut på kretsens hjemmeside og på Skotthyllprat, samt en påminnelse. Thorvaldsen nevnte at han ikke fikk lagt inn på hjemmesiden.

Inge Dragsnes sa at det skulle han kunne, og Egil fikk noen opplysninger i den forbindelse.

### **5. Info fra NSF.**

Det ble nevnt at dette ikke er vanlig på vårmøte, og at posten hang igjen fra tidligere.

Bente opplyste likevel om at Håndboka er under arbeid og at det er håp om å få denne klar til åpningscupen. Flere var glad for at boka kom igjen og den har vært savnet av mange.

Hun nevnte også at det har skjedd endringer fra Inge vedr. resultatservicen.

Ellers ble det nevnt at det er lagt opp til at en kan bruke nettbrett, Ipad eller mobil og registre kampresultatene direkte inn på nettet. Men det kreves at det er nettilgang på stedet.

Ellers går det på skriveark som før. En regner med at dette vil tilpasse seg etter hvert.

### **6. Utgår**

## **7. Eventuelt.**

Her ble premieutdelingen foretatt vedr. serien for 2023. Denne ble utsatt da det på årsmøtet

viste seg at noen pokaler manglet. Disse var etterbestilt.

Nå var 2. premien i 1. div. til Korsvegen plutselig borte. Ingen skjønner noen ting, da alt

har vært innelåst i hallen.

Spørsmål om barnehylla fantes enda. Det ble bekreftet.

Det vil også komme info om salgsdag av platter, munker og hyller. Ellers tar en kontakt med

Jan Egil Løhre eller Steinar Løvseth direkte og avtaler en dag.

Kate Iversen takket så alle for oppmøtet og ønsket lykke til med sesongen.

Heimdal 18. april 2024

Berit Fjølstad (referent)